
صالحی امیری: ۳ توافق اصلی
با عراق داشتیم

نشس��ت خبری رؤس��ای کمیته ه��ای ملی المپیک 
ایران و عراق دیروز برگزار ش��د. »رعد حمودی سلمان« 
رئی��س کمیته ملی المپیک عراق و تعدادی از رؤس��ای 
فدراسیون های ورزشی این کشور به ایران سفر کرده اند. 
در همین راستا نشست خبری رضا صالحی امیری، رئیس 
کمیته ملی المپیک ایران و رعد حمودی سلمان، رئیس 
کمیته ملی المپیک عراق در محل کمیته ملی المپیک 
برگزار ش��د. صالحی امیری در ابتدای این نشس��ت بیان 
ک��رد: رئیس کمیته المپیک عراق و ۱۰ نفر از رؤس��ای 
فدراس��یون های ورزش��ی عراق در تهران هستند. امروز 
روز دوم مذاک��رات اس��ت، ۲ ماه قب��ل در بغداد مذاکره 
داشتیم و تفاهمنامه همکاری امضا کردیم. او افزود: توافق 
کردیم در تمام حوزه های ورزشی همکاری داشته باشیم. 
خوشبختانه با سرعت تفاهمنامه را امضا کردند و نتیجه در 
همین هفته نهایی می شود. هم اکنون که با شما رسانه ها 
صحبت می کنم، رؤس��ای فدراس��یون های ما و عراق در 
حال امضای تفاهمنامه هس��تند. برنامه جامع همکاری 
ش��امل تبادل مربی و برگزاری اردوهای مشترک است. 
ای��ن تفاهمنامه نقطه عطفی ب��رای ورزش ایران و عراق 
خواهد بود. امیدوارم جمع بندی نشس��ت ما در روزهای 
آتی س��رآغازی برای همکاری های دوجانبه باش��د. رعد 
حمودی، رئیس کمیته ملی المپیک عراق نیز گفت: ابتدا از 
رئیس کمیته ملی المپیک و سفیر عراق به خاطر استقبال 
خوبی که داشتند تشکر می کنم. سفر ما به ایران گام دوم 
برای امضای تفاهمنامه است و از تجربیات تخصصی ایران 
استفاده می کنیم، چون ایران تجربه خوبی در سطح قاره 
دارد. با توجه به تمایلی که برای توسعه و تحکیم ورزش 
در عراق سراغ دارم، اینجا هستیم تا همکاری های دوجانبه 
بیشتر شود. این امید را می دهم آینده ورزش عراق، آینده 
خوبی باشد. همچنین نصیر عبدالمحسن عبدالله، سفیر 
جمهوری عراق در ایران گفت: هر ۲ کشور به دنبال این 
هستند روابط را به بالاترین سطح برسانند و همه در جهان 
به روابط این ۲ کشور چشم دارند. به دنبال این هستیم 
همکاری ه��ای خود را در س��ریع ترین زمان ممکن آغاز 
کنیم. در ادامه حمودی در پاسخ به این پرسش که تیم  
ملی کشتی آزاد اردوی ۱۰ روزه در عراق داشت و چقدر 
توانس��تید از تجربیات کشتی گیران آزاد و مربیان ایرانی 
استفاده کنید؟ تاکید کرد: اردویی که تیم کشتی در عراق 
برپا کرد، باعث شد تفاهمنامه و همکاری بین ایران و عراق 
به وجود آید. خوشحال می شویم تیم  ملی کشتی ایران 

کمک هایی به ما بدهد. 

پاسخ ساعی به شائبه پایان حضورش 
در هیأت اجرایی

عضو هیات اجرایی کمیته ملی المپیک به شائبه اینکه 
بهداد س��لیمی باید به جای او در جلس��ات شرکت کند، 
پاس��خ داد. به گزارش ایسنا، هادی ساعی درباره اینکه با 
توجه به پایان دوره کمیسیون ورزشکاران در آبان و انتخاب 
بهداد سلیمی به عنوان نماینده کمیسیون ورزشکاران در 
هیات اجرایی، سلیمی باید در جلسات شرکت کند، گفت: 
روال کار به این صورت است که نماینده منتخب از سوی 
کمیسیون ورزشکاران برای حضور در هیات اجرایی ابتدا 
باید رای اعضای مجمع را در زمان برگزاری انتخابات کمیته 
ملی المپیک بگیرد. درباره خود من نیز همین روال انجام 
ش��د و رای مجمع را گرفتم و س��پس در جلسات هیات 
اجرایی ش��رکت کردم. نماینده کمیسیون ورزشکاران در 
هیات اجرایی درباره تعیین تکلیف ادامه حضور حس��ین 
ساوه شمشکی در کمیسیون ورزشکاران با توجه به اینکه 
تست دوپینگش مثبت شده است هم بیان کرد: ابتدا باید 
منتظر بمانیم تا محرومیتش قطعی و رسما اعلام شود. در 
این ش��رایط اگر به دادگاه CAS شکایت کند، لازم است 
رای دادگاه اعلام ش��ود، سپس بر اس��اس رای دادگاه اگر 
او محروم شده باش��د، از عضویت کمیسیون ورزشکاران 
کنار گذاشته می شود. تا قبل از انجام این فرآیند، او عضو 
کمیسیون ورزشکاران خواهد بود. او در پاسخ به این پرسش 
که در صورت محرومیت ساوه شمشکی عضو جایگزین در 
کمیس��یون ورزشکاران از رشته های زمستانی خواهد بود 
یا خیر؟ گفت: طبق آیین نامه کمیسیون ورزشکاران باید 
حداقل یک عضو از رشته های زمستانی انتخاب شده باشد 
اما در آیین نامه چیزی درباره اینکه اگر این عضو کمیسیون 
خارج شود، چه کسی باید جایگزین شود، عنوان نشده است. 
البته به نظر می رسد چون باید حتما یک عضو از رشته های 
زمستانی باشد، فرد جایگزین هم باید از همین رشته ها باشد. 
حالا باید ببینیم از رش��ته های زمستانی چند نفر کاندیدا 
بوده ان��د و چه تعداد رای آورده اند. س��مانه بیرامی باهر در 
انتخابات کمیسیون ورزشکاران ۷ رای آورده بود، بنابراین 

به احتمال زیاد او جایگزین ساوه شمشکی خواهد بود. 

رضاییان: تنها هدفم شاد کردن
دل هواداران پرسپولیس بود

مدافع جدید تیم فوتبال پرس��پولیس پس از امضای 
قرارداد با این باشگاه، صحبت  هایی را عنوان کرد. 

به گزارش فارس، رامی��ن رضاییان پس از حضور در 
باشگاه پرسپولیس اظهار داشت: خوشحالم از اینکه در این 
مقطع توانستم دل هواداران را شاد کنم. تنها هدف من 
همین بود و دوست داشتم این اتفاق بیفتد. وی افزود: فکر 
کنم همین که توانستم دل آنها را شاد کنم و این قرارداد 
بسته شود، خیلی چیزها را ثابت می کند. مدافع پرسپولیس 
درباره اینکه شنیده می شود برای عقد قرارداد با پرسپولیس 
از رقم زیادی که می توانست از باشگاه الدحیل قطر دریافت 
کند گذشت، گفت: زمان ثابت کننده همه چیز است. وی 
درباره اینکه آیا هدفش از بازگشت به این تیم پوشیدن 
مجدد پیراهن تیم  ملی است، حاضر به پاسخگویی نشد. 

اخبار

ورزشی
تمسخر مسی توسط نشریه مادریدی

روزنامه »ال موندو« که حامی رئال مادرید است، با انتشار کاریکاتوری از لیونل مسی، به تمسخر این بازیکن پرداخت. این نشریه مادریدی 
تصویری از مسی به شکل یک »کلنل« )سرهنگ( منتشر کرده که وضعیت خوبی ندارد. ال موندو نوشت: »کلنل« جادویش را از دست 
داد. او هفته ای ۲۰ هزار یورو برای خانه اش اجاره می دهد و در تلاش است خود را با فضای پاری سن ژرمن همچنان وفق دهد. 

هفته هفدهم لیگ برتر دیروز با انجام 
چند بازی به پایان رسید و نکته مهم 
پیروزی همه مدعیان مقابل رقبای خود بود. از س��پاهان و 
گل گهر گرفته که برابر نفت مسجد سلیمان و فجر به پیروزی 
رسیدند تا پرسپولیس و استقلال که موفق شدند از سد رقبای 
خود یعنی نساجی و ذوب آهن بگذرند. دیروز در آخرین بازی 
ای��ن هفته، ذوب آهن با وجود ارائه یک بازی خوب و مالکانه 
برابر استقلال یک بر صفر شکست خورد. تنها تفاوت ۲ تیم در 
حرفه ای بودن »کوین یامگا« بود. ذوب نتوانست از موقعیت های 
خود استفاده کند اما استقلال با ضربه سر مهاجم خارجی اش 
درس گل زدن ب��ه تارت��ار و بازیکنان��ش داد. بعد از این گل 
ذوب آهن همچنان مالکانه بازی کرد اما نداشتن یک مهاجم 
حرفه ای و گلزن سبب شد بازی با نتیجه یک بر صفر به سود 
استقلال به پایان برسد تا آبی پوشان کماکان با ۳ امتیاز اختلاف 

صدرنشین لیگ باقی بمانند. 
پرسپولیس با ۲ »شوک« نساجی را شکست داد  ■

نتیجه بازی پرسپولیس مقابل نساجی مازندران باعث شد تا 
قهرمان ۵ دوره گذشته لیگ برتر همچنان در تعقیب استقلال 
تهران قدم بردارد. سرخپوشان با ۲ شوک در اول و انتهای بازی 

به پیروزی رسیدند. 
دیدار تیم های فوتبال نس��اجی مازندران و پرسپولیس در 
رقابت های هفته هفدهم لیگ برتر فوتبال برگزار ش��د که این 
بازی با پیروزی ۳ بر یک پرس��پولیس همراه بود. این دیدار در 
حالی برگزار ش��د که عدم آماده سازی ورزشگاه محل برگزاری 

بازی های نساجی در قائمشهر 
باعث شد، ورزشگاه امام رضا)ع( 

مشهد میزبان ۲ تیم باشد. 
کمال کامیابی نیا)۳(، وحید 
امیری)۸( و حامد پاکدل)۹۰( 
برای پرسپولیس و کریم اسلامی 
)۱۶( برای نساجی گلزنی کردند. 
 ، ی گل محم��د یحی��ی 
سرمربی پرسپولیس با توجه به 

مصدومیت سیامک نعمتی و امید عالیشاه و ابتلای مهدی ترابی 
به کرونا چاره ای جز ایجاد تغییر در ترکیب تیم خود نداش��ت. 
سرمربی پرسپولیس که مهدی شیری را از لیست این تیم برای 
نیم فصل دوم نیز کنار گذاشت تا به فولاد خوزستان برود، در تقابل 
با نساجی تصمیم به نیمکت نشینی سیدجلال حسینی گرفت و به 
این ترتیب بازوبند کاپیتانی روی بازوی کمال کامیابی نیا بسته شد. 
کاپیتان سرخپوشان در این دیدار توانست خیلی زود روی 
س��انتر وحید امیری در دقیقه ۳ گل اول بازی را از زاویه بسته 

وارد دروازه علیرضا حقیقی کند. 
در حالی که نساجی در شوک خوردن گل اول بود،  پرسپولیس 
روی بازی درخشان وحید امیری و نفوذ این بازیکن گل دوم را در 
دقیقه ۸ از سوی هافبک تیم  ملی ایران و با اشتباه محرز علیرضا 

حقیقی به ثمر رساند تا سرخ ها شروعی توفانی داشته باشند. 
پس از این گل، نساجی مازندران بازی را در اختیار گرفت و 
توانست یکی از گل های خورده را روی پاس عرضی رضا جعفری 

به کریم اس��لامی در دقیقه ۱۶ 
جبران کند. 

حملات نساجی پس از این 
گل نیز ادامه داش��ت تا دروازه 
حام��د لک ۲ بار دیگر توس��ط 
جعفری و اسلامی تهدید شود اما 
علی نعمتی، مدافع میانی سرخ ها 
مانع از باز شدن دوباره دروازه لک 

در نیمه اول شد. 
مهدی عبدی، مهاجم پرسپولیس نیز در آخرین دقیقه بازی 
در موقعیت تک به تک با حقیقی قرار گرفت اما شوت محکم خود 
را به تیر افقی دروازه نساجی کوبید و نتوانست خیال تیمش را 

در پایان ۴۵ دقیقه راحت کند. 
نکت��ه جالب توجه در این دیدار ترکیب رنگ البس��ه هر ۲ 
تیم بود. سرخ ها با پیراهن مشکی و شورت ورزشی قرمز مقابل 
نساجی که دقیقا برعکس آنها لباس پوشیده بود به میدان رفتند. 
نیمه دوم با تغییر تاکتیک نساجی برای جبران نتیجه همراه 
بود تا فرزاد زامهران جای امیرحسین جانملکی وارد میدان شود. 
با این حال شاگردان یحیی گل محمدی نیز پا پس نکشیدند 
تا ۲ تیم با ارائه بازی فیزیکی دنبال خلق موقعیت روی اشتباهات 
فردی یکدیگر باشند؛ روندی که نساجی را مجبور کرد تا اکثر 
دقایق بازی به سانتر از جناحین روی بیاورد و روی اشتباهات 
حامد لک در خروج از دروازه حساب کند، اتفاقی که رقم خورد 
اما بی دقتی کریم اسلامی باعث شد تا این تیم نتواند گل تساوی 

را به ثمر برساند. بازی رو به جلوی نساجی در دقیقه ۶۲ با پاس 
عمقی جعفری به کریم اس��لامی همراه بود تا دروازه لک برای 
بار دوم باز شود اما با تصمیم کمک داور آفساید تشخیص داده 

شد تا راه به جایی نبرد. 
بازی فیزیکی ۲ تیم س��بب شد تا ایوب کلانتری، هافبک 
نس��اجی در دقیقه ۷۸ کارت زرد دوم خود را روی تکل بر پای 
مهدی عبدی دریافت کند و نساجی ۱۰ نفره کار را دنبال کند. 
یحیی گل محمدی برای حفظ نتیجه این دیدار تعویض هایی 
را انجام داد و حامد پاکدل از دقیقه ۸۰ وارد زمین شد. در ادامه 
نیز احسان پهلوان و میلاد سرلک از زمین مسابقه خارج شدند 
تا محمد شریفی و علی شجاعی از دقیقه ۸۶ وارد زمین شده و 

فرصت بازی پیدا کنند. 
با این حال شاگردان الهامی دست از حمله برنداشتند تا دروازه 
لک در دقایق پایانی با حملات پیاپی تهدید شود اما هیچ یک 
از آنها تبدیل به گل نش��د تا پرسپولیس روی یک ضدحمله و 
اشتباه محرز حامد شیری، کاپیتان نساجی به گل سوم با ضربه 
حامد پاکدل دست پیدا کند و پرسپولیس به ۳ امتیاز ارزشمند 

این دیدار برسد. 
پس از گل سوم سرخ ها نیز تعویض های گل محمدی ادامه 
داشت تا رضا اسدی و مهدی مهدی خانی نیز دقایق پایانی وقت 
تلف شده را بازی کنند تا حامد لک نیز با خروج کمال کامیابی نیا 

موفق شود بازوبند این تیم را برای چند دقیقه بر بازو ببندد. 
سرخپوشان پایتخت با این برد، ۳۸ امتیازی شدند تا سایه به 

سایه استقلال تهران در صدر جدول قرار بگیرند. 

برد سرخابی ها مقابل نساجی و ذوب آهن

جنگ ادامه دارد
لیگبرتر

کنفدراس��یون فوتبال آسیا چندی پیش سرانجام آب پاکی را 
روی دس��ت فوتبال ایران ریخت و همان طور که از مدت ها قبل 
انتظار می رفت روی نام اس��تقلال و پرس��پولیس برای حضور در 
لیگ قهرمانان آسیا خط قرمز کشید. AFC مجوز حرفه ای باشگاه 
گل گه��ر را هم صادر نکرد تا ایران در فصل جدید لیگ قهرمانان 

فقط ۲ نماینده داشته باشد؛ فولاد و سپاهان. 
سال هاست روند صدور مجوز حرفه ای باشگاه های ایرانی، بویژه 
استقلال و پرسپولیس به اما و اگر کشیده و اگر مجوزی هم صادر 
شده، در دقیقه ۹۰ و با لابی و سفارش و تعهد و ترس و لرز بوده است. 
در تمام این مدت از سوی AFC، کارشناسان و رسانه ها هشدار داده 
شده ولی گویی گوش شنوایی برای حل مشکلات وجود نداشته تا 
کار به اینجا برسد و کنفدراسیون فوتبال آسیا تصمیم بگیرد یک بار 
برای همیشه این بازی تلخ را با حذف تیم های ایرانی به پایان برساند. 
سازمان لیگ فوتبال ایران مشخصا یکی از نهاد های مسؤول در 
این افتضاح تاریخی به شمار می آید که در جریان عدم دریافت مجوز 
حرفه ای ۳ باشگاه ایرانی خیلی از این مجموعه و مدیرانش اسمی 
برده نشد. سازمان لیگ در دعوای کمیته های بدوی و استیناف و 
فدراسیون فوتبال با باشگاه ها، خارج از رینگ نظاره گر و مشغول تخمه 
شکاندن بود، آن هم در حالی که نمی توان نقش تعیین کننده اش را 

در این پروسه نادیده گرفت. 
زمانی که AFC فدراس��یون های عضو را برای حرفه ای سازی 
مسابقات ملزم به تأسیس نهادی مثل »سازمان لیگ« کرد، وظایف 
این بخش خصوصی و مستقل فوتبال باشگاهی به روشنی مشخص 
و این مأموریت به این تشکیلات داده شد تا در روند حرفه  ای  سازی 
باشگاه  ها تسریع صورت بگیرد. در اساسنامه سازمان لیگ هم به 
مسؤولیت این سازمان در تقویت بنیه باشگاه ها از طریق قرارداد های 
تجاری و تبلیغاتی و حق پخش تلویزیونی اشاره شده است. موضوع 
دیگری که جزو دلایل تأسیس سازمان لیگ عنوان می شود، ارتقای 
سطح مدیران و عوامل دیگر باشگاه ها از طریق تشکیل کلاس های 
آموزشی است. با این وجود این سوال مطرح می شود: سازمان لیگ 
در همه این سال ها تا چه اندازه وظایفش را بدرستی انجام داده و 

چقدر به بالا رفتن سطح باشگاه ها کمک کرده است؟
جدا از مأموریت های کلی سازمان لیگ که ماهیت وجودی این 
سازمان را تشکیل می دهند، این مجموعه در یکی از کارهای خردش 
وظیفه حمایت و نظارت بر روند صدور مجوز حرفه ای سالانه باشگاه ها 
را دارد. در سال های پیش سهیل مهدی این مسؤولیت را بر عهده 
داشت و چندی است این مسؤولیت به پریا شهریاری تحت عنوان 
»کمیته فنی و توسعه« سازمان لیگ محول شده است. با این وجود 
کاظم اولیایی، عضو کمیته بدوی فدراسیون فوتبال اعلام کرده امسال 
نیز مدارک باشگاه ها توسط بخشی به اسم »دپارتمان« که ریاستش 
بر عهده سهیل مهدی است، بررسی شده اما سوال این  است: چرا 
امسال ارسال مدارک با این حجم از بی نظمی و ایراد به کمیته های 
بدوی و اس��تیناف انجام شده که منجر به صدور آرای ۶۰۰-۷۰۰ 

صفحه ای برای باشگاه های ایرانی از سوی AFC شده است؟
مهدی ۷ بهمن س��ال ۱۳۹۹ در گفت وگو با س��ایت سازمان 
لیگ اعلام کرده بود: »کمیته صدور مجوز حرفه ای سازمان لیگ 
فوتبال ایران مانند سال های گذشته در کنار باشگاه ها خواهد بود 
و از هیچ مشاوره و همکاری ای جهت پیشبرد روند استانداردسازی 

و حرفه ای سازی باشگاه ها دریغ نخواهد کرد«. مصاحبه ای که روی 
وظیفه ذاتی سازمان لیگ در حمایت از باشگاه ها در دریافت مجوز 
حرفه ای صحه می گذارد اما با نگاهی به ایرادهایی که امسال از سوی 
کمیته بدوی صدور مجوز حرفه ای و AFC به باشگاه های استقلال 
و پرسپولیس وارد شده، می توان دریافت این مدارک و مستندات 
بدون هیچ فیلتر کارساز و کمک کننده ای راهی ارزیابی نهایی شده اند. 
ج��دا از ع��دم توانای��ی باش��گاه ها در ط��ی مس��یر صحیح 
حرفه ای س��ازی، در بی��ن ایرادها، مس��ائل بچگان��ه ای مثل عدم 
ترجم��ه م��دارک و امکان��ات اولیه ورزش��گاه ها دیده می ش��ود 
ک��ه مطمئنا با نظ��ارت و پیگیری صحیح و تاثیرگذار س��ازمان 
 لیگ قابل اصلاح بوده اس��ت. حال این س��وال مطرح می ش��ود: 
چرا س��ازمان لیگ که باید نقش سرپرستی، آموزشی، حمایتی و 
نظارتی در باشگاه ها ایفا کند، پیش از کمیته بدوی و AFC، مدارک 
باشگاه ها را مثل سال های قبل از فیلتر های سختگیرانه عبور نداده تا 
این آبروریزی تاریخی با این حجم از ایرادهای بچگانه رقم نخورد؟

این در حالی اس��ت که در فصل جاری لیگ برتر بارها شاهد 
درگیری سازمان لیگ با باشگاه ها بر سر مسائل مختلف از جمله 
تبلیغات محیطی و برگزاری نشس��ت های خبری بوده ایم، یعنی 
سازمانی که باید اصولا حامی و مدافع حقوق باشگاه ها و تشکیلاتی 
برای رشد و حرفه ای سازی آنها باشد، در جناح مقابل بیشتر با لج 
و لجبازی مشغول کشیدن چهارپایه  از زیر پای این باشگاه ها بوده 
است. درست است مشکلات استقلال و پرسپولیس فقط به مسائل 
فوتبالی محدود نمی شود و برخی مشکلات به خارج از بدنه فوتبال 
برمی گردد اما قطعا سازمان لیگ طبق وظیفه قانونی و عرفی اش 
می توانست در خیلی از مواقع به جای ایستادن رو به روی باشگاه ها، 

در کنار آنها باشد تا حداقل کمکی به این باشگاه ها در این وضعیت 
بغرنج شود. 

در روز هایی که سازمان لیگ، خود بر سر مسائل ابتدایی مثل 
اجرای صحیح تبلیغات محیطی و استاندار دس��ازی ورزشگاه ها و 
دیگر ملزومات AFC ناتوان نشان می داد، فوتبال ایران رفته رفته 
به پرتگاه حذف از آس��یا نزدیک ش��د. شاید اگر سازمان لیگ در 
این سال ها قدمی مثبت برای بهبود وضعیت اقتصادی و درآمدی 
باشگاه ها برمی داشت حالا شرایط کمی فرق می کرد. در این میان 
نمی توان از نقش فدراسیون فوتبال نیز براحتی گذشت که دست 
بر قضا رئیس کنونی سازمان لیگ در دوره ای یک ساله و پیش از 
انتخابات فدراس��یون فوتبال، سرپرستی این فدراسیون را هم بر 

عهده داشته است. 
حیدر بهاروند از سال ۱۳۹۵ مدیریت سازمان لیگ را بر عهده 
دارد و طبیعتا ۵ سال زمان کمی برای پیشرفت حداقلی در روند 
حرفه ای سازی باشگاه های ایرانی نیست. در این میان سؤالی که 
مطرح می شود این است: رئیس کنونی سازمان لیگ و سرپرست 
پیشین فدراسیون فوتبال در این مدت کجا بود و در بازی »کی 
بود کی بود من نبودم« ارکان مختلف ورزش و فوتبال که به راه 
افتاد، چرا هیچ واکنش و توضیحی راجع به حذف اس��تقلال و 
پرس��پولیس از آسیا نداد؟ آیا رئیس سازمان لیگ تصور می کند 
حذف استقلال و پرسپولیس به سازمانش مربوط نیست؟ بهاروند 
زمانی که مجوز مشروط استقلال و پرسپولیس از سوی کمیته 
اس��تیناف صدور مجوز حرفه ای صادر ش��د، با ارسال نامه ای به 
باش��گاه ها درخواست پرداخت مبلغ یک میلیارد تومان جریمه 
می کند ولی بعد از ابطال این مجوز از سوی AFC، دیگر سراغی 

از روند این پرونده نمی  گیرد. 
ماج��را وقتی جالب تر می ش��ود که بدانیم بهارون��د در حالی 
هم اکنون به عنوان یکی از اعضای هیات رئیسه فدراسیون فوتبال 
و نایب رئیس دوم این فدراسیون فعالیت می کند که حضورش در 
این پست غیرقانونی است. در بند ۴ ماده ۲۶ اساسنامه فدراسیون 
فوتبال آمده است: »بعد از انتخاب رئیس، مجمع عمومی باید درباره 
نامزدهای معرفی شده توسط رئیس برای پست های نایب رئیس 
اول، دوم و سوم رأی گیری کند. برای انتخاب نواب رئیس، کسب 
اکثریت - بیش از ۵۰ درصد- آرای معتبر ماخوذه مورد نیاز است. 
اگر مجمع عمومی یک یا چند نفر از این نامزدها را با اکثریت - بیش 
از ۵۰ درصد - انتخاب نکند، رئیس باید نامزد/ نامزدهای دیگری 
را حداکثر ظرف مدت ۳ ماه از تاریخ خاتمه مجمع عمومی جهت 
انتخاب به مجمع عمومی معرفی کند. متعاقبا هیات رئیسه هم باید 

یک مجمع عمومی انتخاباتی فوق العاده برگزار کند«. 
این در ش��رایطی است که ۲ پس��ت مهم نایب رئیسی اول و 
دوم فدراس��یون فوتبال از روز نخست با سرپرست اداره می شوند. 
عزیزی خادم با وجود رد صلاحیت حیدر بهاروند، بلافاصله پس از 
پیروزی در انتخابات اعلام کرد او نایب رئیس دومش و سرپرست 
سازمان لیگ خواهد بود؛ تخلفی که هم اساسنامه ای بود و هم خلاف 
تصمیمات کمیته برگزاری انتخابات که بهاروند را رد صلاحیت کرده 
بود. نزدیک به یک سال از انتخابات ۱۰ اسفندماه ۱۳۹۹ گذشته 
و هنوز نواب رئیس به مجمع معرفی نشده اند و بدین ترتیب هم 
حضور او و هم حضور حمیدرضا مهرعلی )نایب رئیس فدراسیون 
فوتبال( غیرقانونی است و این دو طبق قانون نباید به فعالیت شان 

در فدراسیون و هیات رئیسه ادامه دهند. 

بررسی نقش نایب رئیس غیرقانونی فدراسیون فوتبال در حذف سرخابی ها از لیگ قهرمانان آسیا

از خودی خوردیم
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